
 

 
 

Referat 
 

Styremøte nr. 8/2021-23 
 
Dato   Tirsdag 25. oktober 2022 

 

Sted   Idrettens Hus, Lillehammer 

 

Til stede  

• Hovedstyret Kjetil Dahlen, Ine Wigernæs  (Teams) og Sigrid Snuggerud (Teams) 

• Varamedlem Espen Moltubakk og Lillann Gulbrandsen (Teams) 

• Grenledere   Jørtik Linberg, Torbjørn Broks Pettersen og May Kristin Lønseth (Teams) 

• Admin  Ellie Lein  

 

Forfall   Anne Karen Olsen, Torger Fenstad og Marianne Myklebust 
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INNKALLING/REFERAT 
 

 

 

SAK 77 GODKJENNE INNKALLING OG VURDERE INHABILITET 
 

   Godkjenne av møteinnkalling og vurdere inhabilitet. 

 
 

Vedtak:  

Møteinnkalling godkjennes. 

Inhabilitet er vurdert, ingen anses som inhabile i saker på dagens saksliste. 

 

 

 

SAK 78 GODKJENNE REFERAT 
 

   Godkjenne referat nr. 7/2021-23 

 

Kjetil minnet om sak 74 Veien videre for Oppland skikrets, der det ble vedtatt at 

grenlederne tar med seg diskusjonen om nye artige konkurranseformer inn i sine 

komiteer og høstmøter. 

 

    

Vedtak:  

  Referat nr. 7/2021-23 godkjennes.  

 

 

 

 
RAPPORTERING 
 

 

SAK 79 REGNSKAP pr. 30.09.22 
 

Regnskapsrapport pr. 30.09.22 ble kort gjennomgått på styremøtet. 

 

Resultatprognose 2022 
 

• Styre/admin; Fortsatt noe usikkerhet knytte til bl.a. momskompensasjon, men 

vil mest sannsynlig ende opp med et lite underskudd, men mindre enn det 

budsjetterte underskuddet på kr. 160.000. 

• Langrenn; Styrer mot en kontrollert, budsjettert underskudd på drøyt 50.000. 

• Telemark; Går med et lite underskudd, naturlig nok da de har minimal inntekt. 

• Alle de andre grenene ligger an til overskudd 

 
 

Vedtak 
 

Regnskap pr. 30.09.2022 tas til etterretning 
 

 

 

 

 

https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/8-styret/2021-23/motereferat/referat_7_2021-23_6.-september-2022.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/osk_regnskap-pr.-30.09.2022--til-styret.pdf


SAK 80 STATUS SKIKLUBBUTVIKLER 
 

Gjennomførte aktiviteter  
 

• Uke 36: 

o 6-8. september: Deltakelse på fellessamling Lillestrøm 

o 11. september: Trener på barmarksamling alpint/telemark  

 

• Uke 37: Befaring Harestua IL anleggsutvikling  (cross/skileik/distanse),  

                  og i etterkant utarbeiding av rapport på dette 

 

Planlagte aktiviteter 

• Uke 43 

o 24. oktober: Inspirasjonskveld Torpa m.fl. 

o 25. oktober: Inspirasjonskveld Skrautvål m.fl. 

o 26. oktober: Deltar på Høstmøte Alpint 

 

• Uke 44 

o 6. november: Trener på kick off-samling alpint/telemark 

 

   Det er også brukt tid på kjøp av tilhenger og utstyr til denne. 

Se også sak 82, forslag til bruk av prosjektmidler 2023. 

 

 

 

Vedtak: 

Informasjonen tas til etterretning 

 

 

 

 

 

SAK 81 STATUS GRENER HANDLINGSPLAN  
 

Handlingsplan med alle tiltak ligger som et felles dokument i Teams. Dette brukes som 

underlag for rapporteringen. Her kan alle i styret redigere etter behov, inkl. legge inn 

eventuelle nye tiltak. 

 

Tiltakene er merket iht. trafikklysmodellen. Grenlederne har ansvar for å endre farge 

etter hvert som de planlegges og gjennomføres. Kort status ble gjennomgått på 

styremøtet. 

 

 

 

Vedtak: 

Informasjonen tas til etterretning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER 
 

SAK 82 BRUK AV PROSJEKTMIDLER 2023 
 

Skikretstinget 2021 vedtok styrets framlagte forslag til rammebudsjett for 2022 og 

2023. Der er det lagt inn kr. 150.000 i prosjektmidler pr. år. 
 

Prosjekt 2020: Utstyrspakker/inspirasjonsbesøk. 

Prosjekt 2021:  Webinar og befaringer - ABC skileik-/basis-/langrennscrossanlegg 

Prosjekt 2022: Videreføring av utstyrspakkeprosjektet, oppfølging av anlegg,  

                               pilotprosjekt: Åpen Stadion 
 

 

Administrasjonen foreslår følgende to prosjekt for 2023: 

 

Skisprellhenger 

Skikretsen investerer i en kapellhenger med diverse utstyr, bl.a. orgeltramp og hopp i 

plast, samt annet skileikutstyr som passer til aktivitet i alle grener.  

Hengeren skal brukes av Marianne, men kan også lånes ut til alle klubber som ønsker 

å bruke den.  

Prosjektregnskap: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Estimert bruk av prosjektmidler: Kr. 100.000. 
 

* Kapellhengeren koster kr. 103.000 i innkjøp. Denne kostnaden vil bli avskrevet over 

4 år, derfor er prosjektkostnad på kr. 25.000 i 2023. 

 

Det er også søkt om støtte fra Sparebankstiftelsen DNB til prosjektet. 

Dersom vi får innvilget dette, vil vi kunne øke potten til innkjøp av annet utstyr. 
 

 

Åpen Stadion 

Vi følger opp fjorårets vellykkede pilot med Åpen Stadion. 

Det innebærer at klubbene inviterer til en sosial aktivitetskveld på sin skistadion. 

Marianne hjelper til med å rigge arenaen med ulike aktiviteter. Skikretsen spanderer 

pølser til grilling for å styrke den sosiale rammen. 
 

Det er klubbene som er ansvarlige arrangører, skikretsen bidrar med maler til 

invitasjoner og hjelp til å spre informasjon, samt praktisk hjelp av Marianne til å sette i 

stand skistadion til leik og moro.  
 

Antall 2023: 10 klubber/arrangement 

Estimert bruk av prosjektmidler ca. kr. 50.000. 

 

 

Vedtak: 

Styret støtter de to prosjektene som foreslått av administrasjonen 

 

 

 Inn Ut 

OSK Prosjektmidler 100 000   

Tilskudd NSF Langrenn 30 000   

Kapellhenger *   25 000 

Orgeltramp og hopp   65 000 

Annet utstyr   40 000 

 130 000 130 000 



SAK 83 PROSESS HANDLINGSPLAN 2023-25 OG REVISJON  

ANLEGGSPLAN 
 

Skikretsen skal avholde sitt skikretsting i mai 2023. I den anledning skal det 

presenteres en ny Handlingsplan, for perioden 2023-25. Skikretsen har også en 

anleggsplan som bør revideres. 

 

Skikretsens handlingsplan 2022-25 

… skal bygge på Skiforbundets strategidokument for perioden 2021-24 , Skiglede for 

alle. Her defineres 9 konkrete mål for skikretsene, knyttet til hhv. aktivitetsutvikling, 

anlegg og arrangement. Det er naturlig at disse målene danner grunnlag for 

skikretsens handlingsplan. 

 

Styret ble enige om å sette av et utvidet styremøte etter nyttår der vi jobber oss 

gjennom de 9 målene og diskuterer og legger eget innhold i disse, før vi lander et 

forslag til Handlingsplan for 2023-25. 

 

 

Skikretsens Anleggsplan  

… ble sist revidert i 2019. 

Sigrid Snuggerud er leder for anleggsutvalget, som også består av Torbjørn og Torger. 

Sigrid kaller inn til utvalgsmøte, som følger opp en revisjon av anleggsplanen inn mot 

Skikretstinget 2023. 

 

 

Vedtak: 

• Styret setter av et styremøte etter nyttår til å jobbe med de 9 målene for 

skikretsene i NSF Handlingsplan og diskuterer og legger eget innhold i disse, 

som grunnlag til skikretsens handlingsplan for 2023-25. 
 

• Sigrid innkaller til møte i anleggsutvalget, som tar ansvar for å revisjon av 

skikretsens anleggsplan. 

 

 

 

 

INFORMASJON 
 
 

SAK 84 INFORMASJON FRA STYRE/ADMIN 
 

NSF Høstmøte, 14-16. oktober 

… ble arrangert i Oslo, flere fra skikretsen deltok på de ulike fagmøtene. 
 

• Ine og Kjetil, kretsledermøte 

• MayK og Kolbjørn, fagmøter hopp og kombinert 

• Torbjørn, fagmøte langrenn 

• Jørtik, fagmøte alpint 
 

Kort oppsummering fra alle møtene ble gitt på styremøtet. 

Vi registrerer også at det er det er dårligere deltakelse på høstmøtene når NSF velger å 

legge arrangementet til en helg der det er høstferie i mange kretser. 

 

Fagmøte Freeski avholdes digitalt torsdag 27. oktober, Torger deltar. 

 

https://740c073d.flowpaper.com/NSFstrategidokument20212024/#page=1
https://740c073d.flowpaper.com/NSFstrategidokument20212024/#page=1
https://www.skiforbundet.no/contentassets/fa4a596aaad24d61a887c6f9a6641864/osk-anleggsplan_revidert-2019.pdf


Prisdryss til Oppland 

Ifbm. NSF Langrenn sitt høstmøte ble det delt ut priser til årets ildsjeler og årets 

langrennsklubber. Totalt 7 priser ble delt ut, 3 av disse til Oppland;  

  … Årets ildsjel til Magnus Aass, Østre Toten Skilag og Håvard Selbæk, Søre Ål IL. 

  … Årets langrennsklubb: Søre Ål IL 
 

Skikretsen gratulerer! 

 
Hafjell-Kvitfjell Alpint AS (HKAAS) 

Det har vært eiermøte i HKAAS, der skikretsen har en eierandel på 1%. 

Kjetil måtte dessverre melde forfall til møtet, men KLIKK HER for å lese referatet. 

 

 

 

Vedtak: 

Informasjonen tas til etterretning 

 

 

 

 

SAK 85 INFORMASJON FRA GRENER 

 

Langrenn 
 

• Referat LK-møte 10. oktober 

• Høstmøte arrangeres onsdag 26. oktober på Lillehammer 
 

• Terminliste turrenn og langrenn har vært ute til høring i klubbene,  

skal godkjennes av klubbene på høstmøtet. 

 
 

 

Alpint/telemark 
 

• Høstmøte onsdag 26. oktober på Lillehammer 
 

• Jobben med terminliste er godt i gang, skal godkjennes på høstmøtet. 
 

• Planlagte samlinger 

o 6. november: Barmarksamling Trettenhallen 
 

o November/desember: Felles skitreninger fordelt over kvelder /helger 
 

o Desember: Breddesamling på snø, Skei 

o Januar: Fartssamling, Kvitfjell/Hafjell 

 

• Jørtik tok opp regelverket for fartsrenn for yngre utøvere på NSF Alpint sitt 

høstmøte. Det bør være rom for å ‘bruke hodet’ for TD’er på kretsrenn for 

yngre utøvere, hovedmålet er å skape god aktivitet for mange. 
 

• Det er en del uro rundt drift av anlegget på Gålå. Med bakgrunn i dette 

kommer Peer Gynt Alpint kommer til å flytte sin aktivitet til Kvitfjell eller 

Fefor. Her bør kanskje kretsen også engasjere seg? 

 

 
 

 

 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/referat-eiermote-hafjell-kvitfjell-alpint-as-13.09.2022.pdf
https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/langrenn/lk/motereferat/osk_lk_9_motereferat-10.10.22.pdf


Hopp/kombinert 
 

• Neste HKK-møte 2. november 2022,  

fellesmøte med Hedmark Skikrets HKK på Hamar. 

På agendaen står bl.a. koordinering av terminliste og samarbeid mellom Team 

Lillehammer UNG og Hedmarkhopp. 
 

• Høstmøte mandag 14. november på Lillehammer, 

avsluttes med middag sammen med utøverne på Team Lillehammer UNG, 

som har trening parallelt med høstmøtet. 

 

• Team Lillehammer UNG er i gang med sine treninger, oppstart etter 

høstferien. Pr. nå 10 innmeldte utøvere, det jobbes med å engasjere flere 

miljøer. 
 

 

 

Freestyle 

• Høstmøte søndag 27. november på Lørenskog,  

kjøres sammen med breddesamling for kiddsa i SNØ-hallen. 

Her skal planene for vinteren legges sammen med foreldrene og ansvarlige fra 

klubbene. 

 

 

 

Vedtak: 

Informasjonen tas til etterretning. 

 

 

 

 

 

 

 
Neste styremøte;  

Tirsdag 13. desember 2022 på Idrettens Hus, Lillehammer, 

med påfølgende julemiddag på en av byens restauanter. 

 

 

 

Referent Ellie, 

Lillehammer, 26. oktober 2022 

 

 

 


